
Referat frå årsmøtet 2011
 
ÅRSMØTE I BØMLO TUR OG SOGELAG , PÅ BYGDATUNET, 23/2 2011, KL. 18:00 – 19:30.
13 FRAMMØTTE. 

En del hadde ikke fått innkalling pga. problemer med medlemslistene til Me To.
Formann Norvald Nytveit ledet møtet og leste opp årsmeldingen.
Deretter ble det foretatt valg ved valgkomiteformann Øyvind Monsen:
Ny kasserer Lene Tendeland, lene_tendeland@hotmail.com, tlf. 41563842
Ny varamann Torunn Skippervik, ny i arr.nemnda Elisabeth Urangseter , ny i rest.nemnda for 
Kvernhus / Karinestova Ingvar Lønning og  ny i stinemnda Helga Glærum.
Enstemmig valgresultat og forøvrige  henvises til ny styre-og nemndoversikt.

Regnskapet for 2010 gjennomgått av styreformann, vedtatt.
Laget har til gode kr. 27.000,- fra kraftlaget, de blir utbetalt nå.
Vedr. kystsogedagene 2011, jobbes det opp mot Heine Totland, det blir ikke kassabilløp.
Magne Gravdal tar kr. 400,- / t og han fortsetter med en del faglig rehab.arbeid på Bergeshuset.
Museumsdelen på loftet er ryddet og en vev kan fjernes. 5 stk. har jobbet dugnad.
Oppvaskmaskin ble kostbar men oppfyller kravene. Helge Bunes utfører noe kabelarbeide. 
Glass i Karinestova er ikke skiftet enda. Info ved saga, må etableres på stedet med 
oppslagstavle eller lignende.

Når det gjelder dugnad, så ble det opplyst at laget ble startet som Kvernhuskomite medio 1960 
og Tur og sogelag i 1972.

Bømlo Turlag foreslått stiftet vedr. disp. av alle stier i kommunen. Forslag fra Goddo Turlag. 
Norvald møter på fellesmøtene.

Bernt Emil orienterte om sogelagets regler vedr. æresmedlemmer. Norvald har vært formann i 
ca. 12 år nå og Bernt orienterte om hva Norvald har utrettet for laget. Bernt overrakte Norvald 
æresmedlems-diplom for lang og kreativ lagsinnsats.
Svanhild etterlyste takreperasjon på Hilleborgstova, Magne Gravdal har sett på dette, det 
mangler ei takhelle. Takrenne over dør bør også komme på plass.

Det ble servert kaffe, kjeks og the-brød.

Ref.
Odd Engen.


